
     
  

      
  

 

 

           
           

         

           

                
         
         

  
             

     
           

         
             

        
         

         
            

              
         

         
      

             
             

            
       

    

          
           

            
  

            
     

 
 

  

Aan: College van B&W van de gemeente Venlo 
Van: Fractie EENLokaal 
Betreft: Schriftelijke vragen ex. Artikel 44 reglement van orde 
Venlo: 22 juni 2022 
Onderwerp: OGVO 

Geacht college 

Vandaag lazen wij op omroepvenlo.nl dat het aantal leerlingen in het Venloos middelbaar onderwijs 
sneller terugloopt dan verwacht en nog minder aantrekkelijk is geworden voor potentiële leerlingen en
ouders, zowel uit de gemeente Venlo als ook uit buurgemeenten. 

In onze woordmelding bij de behandeling van RC13-2021 op 1 december benoemden wij de volgende 
thema’s: 

 De verwachting is dat het totale leerlingaantal van OGVO daalt tot 2030 met circa 14% en het 
marktaandeel van OGVO is daarbovenop tevens dalende door concurrentie in de 
randgebieden, die sneller anticiperen op de vraag naar vernieuwende onderwijsconcepten en 
aantrekkelijkere schoolgebouwen. 

 Opmerkelijk is dat OGVO anticipeert op deze daling door in te grijpen in de kostenstructuur en 
niet in versterking van het product onderwijs. 

 De focus van het OGVO zal gericht moeten zijn op een ofensief marketingmodel om 
leerlingen te verleiden om naar Venlo te komen, of minimaal in Venlo te doen blijven. 

 De missie van OGVO zal erop gericht moeten zijn om alle opleidingsniveaus aan te doen 
sluiten bij de behoefte en ontwikkelingen op de arbeidsmarkt. 

 Voorgezet onderwijs kan zich aantrekkelijker maken door ervoor te zorgen dat leerlingen 
geholpen worden goede keuzes te maken bij een vervolgstudie. 

 Advies aan de wethouder; overleg op welke wijze de gemeente hiermee OGVO kan 
ondersteunen om de aansluiting bij vervolgstudies aan bijvoorbeeld de Fontys of de HAS, om 
daardoor beter aan te kunnen haken bij het bedrijfsleven. Dit model zal de concurrentiekracht 
van OGVO versterken en een aanzuigende werking krijgen van gezinnen die naar Venlo willen 
verhuizen vanwege de goede opleidingen en de doorstroommogelijkheden. 

 De vraag van de klant (de leerling), heeft weinig aandacht in de strategische plannen. 
Wij verzoeken dan ook de wethouder nadrukkelijk met OGVO te bespreken dat aansluiting 
gevonden gaat worden bij deze behoefte; biedt niet alleen aan wat Venlo en haar partners 
nodig hebben, maar ook wat de klant vraagt. 

Wij hebben twee vragen aan het college. 

 Heeft u sinds onze oproep indringend contact gehad met OGVO en heeft u daar 
randvoorwaardelijk de inhoudelijk kwalitatieve verbetering van het aan te bieden lespakket te 
verbeteren besproken, met als doel een betere aansluiting te creëren met het 
vervolgonderwijs en de arbeidsmarkt? 

 Bent u nog steeds de mening toegedaan dat de garantstelling van de gemeente Venlo van 60 
miljoen Euro een verstandige keuze is geweest? 

Namens EENLokaal,
Luud Pieko 
luud@fractieeenlokaal.nl
06 3082 8967 
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